



BOLAND ROLBAL / BOWLS

PRESIDENT STOFFEL LAMBRECHTS, 29 FOURTH AVENUE, CERES. 6835

SEK / SEC. PIERRE PAUL, 60, 6TH STREET, KLEINMOND. 7195

TES/TREAS. TOM TROMP, POSBUS/PO BOX 498, LANGEBAAN. 7257

Tel 072 347 2050

E-pos stoffel@lando.co.za

Tel. 083 453 2389

E-pos pierrepaul@sonicmail.co.za

Tel 022 722 1151 / 073 381 1770.

E-mail potego@mweb.co.za

09 Junie 2022

AAN LEDE VAN DIE UITVOERENDE BESTUUR

Notule van vergadering van die Uitvoerende Bestuur wat gehou is op Maandag 13 Junie 2022 om 17:30 via Zoom

1. Opening en Verwelkoming - Stoffel heet almal welkom

2. Teenwoordig / Verskonings

Stoffel Lambrechts – President

Lorna Viljoen – Vise President

Pierre Paul – Sekretaris/President Overberg

Tom Tromp - Tesourier

Bräsler van Schoor - Wedstrydsekretaris

Leon Meyer – President Weskus

Charmaine Mostert – President Winelands

3. Bykomende items vir plasing op sakelys

3.1 - Affiliasie Fooie Boland en BSA

3.3 - Nominasies vir Boland Bestuur vir 2023

3.4 - Mosies soos deurgegee vanaf Klubs

3.5

4. Goedkeuring van Notule

4.1 - Notule van Bestuursvergadering van 24 Maart 2022 word goedgekeur en aanvaar.

5. Sake voortspruitend uit Notule van 17 Januarie 2022

5.1 - Burnt End Streaming en Personal Trust Borg

TT

Afgehandel – Tom het betaal

5.2 - Baanwerkers toernooi

Plaas oor na Streke en klubs en kry hulle daar aan die gang

BvS

5.3 - Nasionale O'30 toernooi – vorderings verslag

PP

Pierre lewer verslag – alles aan die gang

Vra Almarie om by te wees

5.4 - Ledewerwing verkorte weergawe van voorstelle

CM

Charmaine besig met die weergawe. Byvoegings moet uit ons klubs ingewin word vra wat hulle doen en wat ons kan doen om te help. Hoor of iemand iets unieks gedoen het.

5.5 - Dubbele Lidmaatskap Reel B3 hersien

PP

Sien Wynlande se voorstel onder algemeen.

5.6 - Meesters – Veterane en Ope –

Sien Montagu se mosies onder algemeen

PP

5.7 – Bikers en trofee – Stoffel en Brasler hanteer. Van die trofees weg. Brasler is besig met ondersoek. Ons moet poog om dit einde Junie uitgesorteer en terugvoer gee. BvS

5.8 – All Cape 2023 toernooi komitee

SL

Geen name gekry vir reelings Komitee., Peter Elkington dink daarvoor om te help. Stoffel sal weer met hom praat. Ons moet dal kook kyk na iemand in die Overberg – Pierre is bereid om Peter te help.

Ons moet ook na volgende idees

Dames – stel sub Komitee aan om hulle in Overberg te hanteer

Mans – kan tussen Winelands en Overberg verdeel word en dan bedryf word.
 Data moet ingevoer met resultate en op 'n gereelde basis. Dit is sodat almal ingelig is oor stand van sake
 Tesourier aanstel – dalk Tom. Borg geld, Inskrywings geld - Tom bied aan om te help
 Kos voorbereiding moet aan die klubs oorgelaat word om hulle eie ding te doen.
 Kyk dan na wins situasie. Verdeel tussen klubs in Boland rakende inskrywings.
 Brasler sal wedstryd Sekretaris wees
 Soek iemand om badges ens te hanteer. Maak en ontwerp.
 Bane inspekteur – kyk na al die bane om almal se toestand in ag te neem.

6. Finansies

6.1 - Finansiële state vir Maart 2022

Tom hanteer die item en lyk Boland sake goed.

6.2 - Debiteure huidige stand

Pierre verduidelik Riviersonderend en Franskraal se sake. Dit is met Tom en BSA bespreek.

BSA het reeds Franskraal se gelde rakende hulle fout reggestel.

Tom sal Riviersonderend se saak aan BSA voorlé. Vergadering voel da tons hulle moet help en die bedrag uitstaande afskryf, eerder as om no 'n klub te verloor.

6.3 - Begroting 2023

Tom het die begroting gesirkuleer. Volgende punte word bespreek.

ID – Verhoog dag toelaag na R180. Was R150 per dag. Bestuurders ook verhoog van R150 na R200. Verder los die begroting soos dit is. Daar is 'n BSA vergadering waar hulle ID gaan bespreek. Ons sal dan wag om te hoor. Formaat kan verander soos bv net 15koppe. Kwota stelsel kan verpligtend wees.

Probeer vir R216 Boland affiliasies en hoor wat lede se.

All Cape begroting – Moet ook opgestel word.

Perkemeester inspeksies, en ook TO en Afrigters se kostes moet onder DCAS kom. Behalwe as hulle Boland Staande Komitee kursus bywoon en kan Boland dan bydrae.

Alle items en voorstelle AJV moet teen 24 Junie by my wees.

Ian Rall gaan omtrent R7100 terug kry van Kulula vir gelde deur Martin betaal agv vlugte wat gekanselleer is.

Kontant R100000.00 is belê by Presient dan bly R80000 in die bank. Dan kom daar kompetisie gelde van R30000 by.

Daar word genoem dat een van die distrikte bedrog gehad R650000 het. Ons beheer maatreels is in plek om dit te voorkom.(Finansies word maandeliks bespreek.)

7. Ledewerwing en Bemarking

7.1 - Was daar enige klubs wat iets gaan doen vir Jeug maand.

Tulbagh(ouer en kind komp) en Ceres gaan 'n dag hou vir skole.

Montagu het 'n skole dag gehad.

Lagoon en Montagu het besigheidsligas gehad.

Ceres het 'n rookie aand gehad en ete, reelboekies is uitgedeel en lekker saam gekuier.

Nuwe lede het lekker met mekaar gesels.

Meer kompetisies vir novices moet geïmplementeer word om belangstel te prikkel

8. Wedstrydsekretaris

8.1 – Terugvoer mbt kompetisie inskrywings en wenners

8.2 – Kompetisie formate, insluitend die liga

8.1 - Liga finale moet afgehandel word. Finale is bygewoon en alles goed verloop.

Volgende jaar moet ons kyk na nuwe formaat soos bv 3bal pare en 2bal trips wat al oral aanvaar is. Spelle in 'Sets' formaat is ook 'n opsie.

Liga formaat vraagstuk uitgestuur – om en by 120 terugvoere. Min wil huidige formaat behou.

Brasler bespreek vrae lys. Meerderheid verkies die verandering na 5 in 'n span formaat

Boland Inskrywings - vir elke 3 is dit 2 mans en 1 dame. Nuwe formaat is op gemengde basis.
 'n probleem is dat die vrouens dan nie geleentheid kry om te skip.
 Nuwe stelsel moet dan ook so wees dat klubs nie spelers kan leen nie.
 Liga moet dan verdeel word. BV 8 spanne en dan promosie relegasie.
 Kyk na 6 spanne met 18 koppe met 3 sets.

8.2 – Leon voorstel dat komp net in streke bly.
 Algemene gevoel dat daar moet Boland finale wees.
 Wenner moet nie gedwing word om aan finale deel te neem nie. Laat spelers besluit.
 Voordeel is ook die streaming van wedstryde.
 As ouens nie wil inskryf val die finansies(inkomste) ook.
 Grootste probleem was reiskostes. Kyk na geldelike bydrae vir ouens wat ver ry. Kyk na inskrywings gelde om dit te verhoog om dan van die geld te gebruik vir reiskostes. Daar kan dan na datums gekyk word wat gepas is. Kyk na Saterdag/Sondag om kompetisies te speel of finals naweke. Speel net Boland finale in sekere kompetisies waar 'n CV betrokke is. Dink bietjie daaroor en kan ons weer daar gesels

Petula is deur BSA genooi na die nasionale oefen kamp – skrywe word aan haar gestuur.

Mini ID

Leon vra dat mini inter distrikte in Weskus gehou word. Almal stem saam.
 Bras sal program uitwerk. Kyk na split in spanne waar daar een veterane span is en 3 ope spanne.
 20/21 moes in Weskus gewees het. Leon sal verblyf reelings deurgee en terugvoer gee voor of op 10 Julie 2022.

9. Verslae : Sameroepers van Staande Komitees –

9.1 Perkemeesters – Stoffel sal verneem oor die kursus en terugkom na ons toe. Terry moet genader word.

Tulbagh bane was erg en Stoffel het gehelp. Raad is gevolg en die baan is baie mooi.

9.2 Afrigters – Niks gebeur op hierdie stadium, wag op navrae vanaf klubs.. Almarie is ingeskryf vir level 2 kursus. Dalk moet Pierre ook dit doen.

Refreshers sal in September gehou word

9.3 Tegniesbeamptes – Verskeie Merkers kursusse is aangebied

10. Verslae van Sub-distrikte –

10.1 - Overberg – Geen probleme op hierdie stadium. Besig met Onder 30's wat ons besig hou. Drie klubs het Merkers kursusse aangebied. **Pierre**

10.2 - Wineland

Enver buys reelings, Tulbagh bane is reg vir die toernooi en ceres moet laat weet sou hulle bane benodig word.

Liga – klagte is ontvang dat mans voor dames klaar gemaak het en manne het toe by dames gaan pla. Dames is nie baie gelukkig hieroor nie.

Klubs het nie almal aan liga deelgeneem. Hulle moet gemotiveer word om deel te neem. Verder is alles in orde. Brandvlei is nie regtig betrokke in Winelands nie. Begin nou weer betrokke raak. deur Jacques as bemarking, Vanessa van Montagu hanteer die M&M **Charmaine**

10.3 - Weskus

Weskus groei baie goed. Met die liga was daar 3 spanne gekombineer en was nie lekker. Neels Kotze is nou vanaf WP na Boland en sluit by Porterville aan. Klubs het goeie idees met groei, al is baie lede afgetredenes. Bestuur is dieselfde behalwe Willem Odendaal wat by skole ingekom het. Tegnies beamptes – Leon sal met Kyle Stemmet praat on die portfilje oor te neem.

Leon

11. Korrespondensie

11.1 - Omsendskrywes is gesirkuleer

12. Algemeen

12.1 Boland Jaarboek

PP

Vraag is of ons die jaarboek elektronies kan maak. Die gevoel is dat baie lede die boekie gebruik en wild it graag so behou. Bestellings moet dan geplaas word vir lede wat werklik gebruik en Stoffel versoek dat klubs hulle lede so moet inlig, Lorna stem ook dat as boekie daar is en is haar dagboek. brasler gee voorbeeld van weskus oor datums

12.2 Affiliësie Fooie mosie deur BSA voorgestel

Mosie – groot klub in JHB gaan net kompeterende lede affilieer. BSA het ondersoek en hulle het nie n voet om op te staan om gelde te verhaal. Oplossing - gebruik 31Des 2021 as basis Tans is dit R250 per lid. BSA sal Rek stuur vir Wes Kaap vir totale lede en hulle stuur vir Boland.en Klubs moet besluit wie gaan betaal. Voorbeeld is dat klubs wat gegroei het in die hierdie jaar voordeel sal trek uit die sisteem. BV - Hex het 10 lede en groei na 20 dan gaan hulle net vir 10 betaal. Nuwe lede moet op data basis kom maar gelde nie betaal nie. Jou gelde bly soos per ledetal op 31/12/2021. Moet nie lede afhaal nie.

Daar is Donderdag 30/06/2022 vergadering met BSA en kan ons Presidente ook bywoon.

12.3 Nominasies vir Boland Bestuur vir 2023

Lorna ontrek haar nominasie aangesien dit laat was. Stoffel praat oor tydperk van sy Presidentskap en dat hy daaraan dink om later afte staan. Niemand anders as Sekretaris. Pierre ,Tom dki dat julle aan bly, Brasler dki vir jou bydrae. **M en M geen nominasie en moet AGM toe gaan.** Tom se Rika kan die pos goed hanteer as vise pres, Henry sou aangewese wees vir President maar nog nie reg nie. Lorna bly aan as disability en sal dit alleen kan hanteer,

12.4 Keurders en Staande komitee aanstellings vir 2023

Sien nominasies op leer soos gesirkuleer.

Lorna bly aan as disability en sal dit alleen kan hanteer, daar is nie meer baie belangstelling nie maar is daar tog nog n moontlikheid.

12.5 Mosies mbt die nie speel van kompetisies gedurende Jan en Feb soos ontvang van Weskus

Ons gaan so Voort en verwys punt na AJV

Wineland mosie tov leen spelers ook verwys na AJV

12.6 Besprekingspunte vir Boland AJV ontvang van Montagu

Punte soos ontvang en gesirkuleer is bespreek.

Stoffel sal meeste van die punte aanspreek in sy verslag en dan klubs uitnooi om dan insette te lewer teen 'n sper datum.

Tom se voorstel word bespreek en het baie regte punte.

12.7 AJV agenda

Opening – Lorna sal vir Uys vra

Gasspreker – Vra vir Morne du Plessis, motivering, oorkom negatiewe denke, - Stoffel sal met hom skakel

Prysuitdeling – lys van lede wat perform het moet genooi word, al die medalje wenner,

Afsluiting – Sop en broodjies

Honoraria

Stuur epos aan klubs om 'n redakteur te soek vir "Raakskoot"

12.8 26/2022 / Grondwet –

Leon sal kyk dat 2019 grondwet gelaai is.

12.9 Kuipers –

Stuur skrywe vir aan Keurders en klubs met riglyne van wie kwalifiseer en datum van proewe

12.10 Selection Policy – word bespreek en regstellings word gemaak. Tipes oefeninge word bespreek en wat bedoel hulle daarmee. Is keurders op hoogte van vrae soos op skrywe. Ons soek meer verduidelikking, tog is spelers openlik en eerlik oor hulle oefeninge. Stoffel sal met Ian praat om Paragraaf 4.2.1 te verduidelik

Ons hou dalk te min vergaderings en moet dalk maandeliks gesels en dan strategiese sake bespreek.

13.- Volgende Vergadering: 26 September 2022

UB/ Exec: Stoffel Lambrechts(Pres),Lorna Viljoen (V-Pres), Pierre Paul (Sek/Sec), T Tromp (Tes/Treas), Brasler van Schoor (Wedstr. Sek./ Match Secr.), Leon Meyer, Charmaine Mostert (Streek Verteenwoordigers/Area Reps.)